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STYREMØTE

Styreleder: Terje Tvedt

Møterom/-sted: Digitalt Dato 15.04.2021 Tid: 18:00-20.15

Møtedeltakere: Terje Tvedt, Anders Hetlevik , Baard Brattebø, Mira Donovan, Torleif Askeland, Arne Stalheim,
Anne C Wie, Jan Olav Andersen
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Styremøtereferat

Tema: Styremøte Vestlandets Fuglehundklub
Dato: 15.april.2021
Tilstede: Terje Tvedt, Anders Hetlevik , Baard Brattebø, Mira Donovan, Torleif Askeland, Arne

Stalheim, Anne C Wie, Jan Olav Andersen

Fraværende:
Referent Terje Tvedt

LØPE NR. SAK ANSVARLIG
1. Postsaker

2021/04/15/1/1 Info vedr sak fra Raggsteindalen 2020 der hund tok sau som senere
måtte avlives.
Info om hund/sau sak fra Raggsteindalen i 2019. Hund er utestengt iflg.
NKK, men påmeldt på Mjølfjell. Følges opp av prøveleder.
Info om oppfølging/ferdigstilling av sak/aktivitet. Referat sendes Anders
senest 3 dager etter møte

Terje

Terje

Anders

2. Hjemmeside
2021/04/15/2/1 VFK ønsker å gjøre hjemmeside/FB info mer attraktiv. Det er naturlig at

FB er stedet der interesse vekkes, men at utvidet info finnes på
hjemmeside/deltaker.no. Samtidig må flere få info om hvordan
oppdatere FB/Hjemmeside/deltaker.no

Baard/
Terje
løpende

3. Mjølfjellprøven
2021/04/15/3/1 Torleif orienterte. Avventer tilbakemelding fra prøveleder ang. avlysing

eller ikke.
Torleif

4. Utstilling
2021/04/15/4/1 Anne C informerte. Det jobbes som om dette blir en vanlig utstilling,

men covid-19 regelverk følges nøye.
5. Lager i Kanalveien

2021/04/15/5/1 Tellelister skal forefinnes i DropBox.
Utstilling har alt de trenger.
Tilhenger og lager sjekkes.
Det undersøkes om vi fortsatt anskaffer premier via Fredrik Aalerud.

Torleif
Terje

6. Hardangerviddaprøven
2021/04/15/6/1

2021/04/15/6/2

Jan Olav orienterte. Bjoreiddalen kan ikke brukes i år, men vil bli tatt
opp igjen neste år.
Det undersøkes om vi kan sjekke terrengene på forhånd.
Halv-sides annonse i FH får styrets godkjennelse.
Det satses på å arrangere en unghundsamling samtidig med prøven.

Jan Olav
Jan-Olav
Arne

7. Myrbø-avtale
2021/04/15/7/1

2021/04/15/7/2

Det rettes en forespørsel om avtale fortsatt er gyldig.
Det avklares hvilken avtale vi har med Juvelfatterne.
Aktive sponsorer legges inn på Hjemmeside.

Anne-Cath
Arne
Baard

8. Valpekurs
2021/04/15/8/1 Anne-Cath og Mira kan være ansvarlig for gjennomføringen. Aktiviteten

må bearbeides og annonseres skikkelig.
Arne

9. Klubbens adresse
2021/04/15/9/1 Muligheten for å opprette postboks/postadresse i Bergen Arne
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10. Gjennomgang av dagens utvalg

2021/04/15/10/1 Saken utsettes til neste møte

11. Møte med Hallingdal Fuglehundklubb

2021/04/15/11/1 Det har dukket opp en del kritikk mot VFK fra personer i
Hallingdal/Hallingdal FHK i den senere tid. VFK ønsker i den forbindelse
å møte HFHK for å avklare evt. misforståelser og innby til et bredere
samarbeid.

Anders/
Terje

12. Lokaliteter

2021/04/15/12/1 Det er enighet om å se seg om etter alternative lokaler til dagens
lokaler i Kanalveien.
Sandviken dyreklinikk er et alternativ, sjekkes.
Drotningsvik kan og være et alternativ, sjekkes.

Til større arrangementer ønskes mer representative lokaler.
Mulighetene sjekkes, og både seilforeninger og homseklubber kan være
aktuelle.

Mira
Anders

Mira

13. Utstilling/prøver 2022

2021/04/15/13/1 Utsettes til neste møte.
Allerede nå må vi vurdere å nedsette en komite som kan jobbe med en
alternativ Mjølfjellprøve i fremtiden.

Mira/
Anders

14. Diverse

2021/04/15/14/1

2021/04/15/14/2

2021/04/15/14/3

Samtlige styremedlemmer ringer Baard for å overbringe sensitiv
informasjon.
Det er ønskelig å kunne logge inn i dagens regnskapssystem for
oppfølging av status.
Når invitasjon til Fuglehundtinget foreligger, innkalles til neste
styremøte.

Baard

Anders

Terje


